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Vragen van de leden Jan Vos (PvdA) en Van Tongeren (GroenLinks) aan de 
Minister van Economische Zaken over de sluiting van kolencentrales 
(ingezonden 22 januari 2016). 

Vraag 1
Bent u op de hoogte van het opinieartikel van de heer M. Blom, waarin staat 
dat de sluiting van de Nederlandse kolencentrales niet veel hoeft te kosten?1 

Vraag 2
Kunt u ingaan op de redenering van de heer Blom? Kunt deze redenering 
onderschrijven? Zo nee, op welke onderdelen niet en waarom niet? 

Vraag 3
Is het waar dat de hoogte van de schade te relateren is aan de opvangver-
plichting die in 2018 zou ingaan? Is het waar dat op deze manier het 
schadebedrag fors wordt verminderd? 

Vraag 4
Is het waar dat een bedrag aan -in de toekomst te betalen- emissierechten 
(naar verwachting veel duurder dan nu) eveneens in mindering gebracht kan 
worden op het schadebedrag? 

Vraag 5
Wanneer komt u met een lijst van maatregelen om Nederland te laten 
voldoen aan de Urgenda-uitspraak? 

Vraag 6
Deelt u de mening dat u tot dat moment alles zou moeten doen om een 
ongewenste lock-in te voorkomen, die nakoming van de Urgenda-uitspraak 
bemoeilijkt of onmogelijk maakt? 

Vraag 7
Kunt u een Stimulering Duurzame Energieproductie+ (SDE+) beschikking voor 
biomassa bijstook voorwaardelijk toekennen, waarbij deze ingetrokken wordt 
voor de jaren die volgen na de sluiting van de Nederlandse kolencentrales?

1 FD, blz. 11, «Sluiting kolencentrales hoeft niet veel te kosten», 20 januari 2016
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